
 

 

Professionshøjskolen UCN 1/2 

Dagsorden: Uddannelsesudvalgsmøde 

Mødetidspunkt 12. maj 2021 kl. 14.00 - 16.00 

Mødested Teams 

Referent Tanja Kruse 

Deltagere Vicki Frederiksenl <VBFF@ucnact2learn.dk>; Henrik Munk Hvarregaard <hemh@ucn.dk>; Ib Helmer 

Nielsen <IHN@ucn.dk>; Jørgen Søgaard Jakobsen <jsja@ucn.dk>; Kenny Schødt <ks@labtech.dk>; 

Kent Kjær Urup Hansen <kkuh@eucnordvest.dk>; Kåre <kwt@kmd.dk>; Morten Hammer Jensen 

<morten.hammer.jensen@logimatic.dk>; Ove Andersen <oa@es.aau.dk>; Pelle Ravn <pelle@pelle-

ravn.dk>; Ralf Michael Leimbeck <rl@vhim-gym.dk>; Steven Jack Teglman <1074173@ucn.dk>; 

Tanja Kruse <takr@ucn.dk>; Magnus Høj Mikkelsen <1083333@ucn.dk>; Mikkel Brun Vardinghus 

<1080486@ucn.dk> 

Fraværende Finn Ebertsen Nordbjerg <fen@ucn.dk>;  

Mødeleder Jørgen Søgaard Jakobsen 

Afdeling UCN Studiekontor 
  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

2. Oplæg og dialog fra Act2Learn, Vicki Frederiksen 

Vicki er blevet inviteret, for at fortælle om hvem Act2Learn er. Meningen er, at Act2Learn skal del-

tage i vores udd. Udvalgsmøder så vidt det er muligt.  

Act2Learn er vores efter-videreuddanelse med 4 afdelinger. Vicki sidder hos Erhverv, som har 

adresse på Sofiendalsvej sammen med UCN Teknologi.  

Vicki viser et PP om hvilke uddannelser de udbyder. Se vedhæftede bilag.  

 

3. Pelle og Kåre vil fortælle om deres nye jobs 

 

4. Covid-19 – siden sidst 

Der er nu blevet åbnet mere op i samfundet og de studerende kan komme mere på Campus. Dette 

er desværre en rigtig stor udfordring, da de studerende ikke vil komme ind på Campus. Ove, fra uni-

versitetet kan se det samme mønster.  

Hvad skal der ske i efteråret? Skal vi fortsætte med lidt online undervisning, eller kan vi åbne fuldt 

op? Dette kan vi først vide i august.  

Jørgen har i øjeblikket dialogmøder med underviserne omkring trivsel, kommende opgaver i efter-

året 2021.   
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I samarbejde med de andre ledere bliver der i øjeblikket set på hvordan medarbejderne kan komme 

tilbage. Der arbejdes på at alle medarbejdere kan komme tilbage til august.  

 

5. Orientering fra IT-uddannelserne 

Ansøgertallet er indtil videre det samme som sidste år.  

Frafaldet er desværre også det samme. Vi arbejder rigtig meget omkring frafald og hvad der kan gø-

res for at undgå at de studerende stopper.  

Man vil udvikle nogle styrkepositioner på UCN hvor man ser på hvad der er behov for, og hvilke 

kompetencer vi kan tilbyde. Industri 4,0 er en af de styrkepositioner som er blevet valgt.  

Vi arbejder meget på at få eksterne industrielle samarbejdspartnere til at arbejde sammen med os 

omkring forskningsprojekter.  

Der har været ønske om at starte en ny bacheloruddannelse i økonomi og informationsteknologi. 

Denne er i øjeblikket sat på pause fra ministeriets side, da man skal vurdere på om der er behov for 

sådan en uddannelse i Nordjylland.  

 

6. Dialog: Fremmøde, motivation og engagement blandt 
studerende 

 

 - beskæftigelse og dimensionering. Hvordan arbejder vi med at sikre overgangen fra uddannelse til 

arbejde. Er der noget uddannelsesstederne kan gøre for at hjælpe de studerende? Og hvad med de 

internationale studerende? 

 

7. Eventuelt 
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